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Voorwoord

Geachte belegger,

Terwijl dit jaarverslag werd samengesteld, werd SNS Reaal genationaliseerd, op 1 februari 2013. Als we op zoek waren 
geweest naar een actuele en overtuigende illustratie van het belang van onze vereniging, hadden we hem gevonden. Het 
was de culminatie van zeven onfortuinlijke jaren als beursfonds van de financiële instelling, die zichzelf door een weinig 
doordachte en slecht gemanagede overname van de vastgoedfinancieringstak van Bouwfonds in existentiële problemen 
had gebracht.

Het was ook de eerste keer in de moderne geschiedenis dat Nederlandse beleggers werden onteigend. De houders van 
de aandelen, maar ook die van achtergestelde obligaties van SNS Reaal werden op die vrijdag wakker zonder die 
effecten. Minister van Financiën Jeroen Dijsselbloem had SNS Reaal van de beurs gehaald met een beroep op de 
financiële stabiliteit, die in ernstig en dringend gevaar zou zijn gekomen door een blijkbaar dreigend faillissement van 
SNS Reaal. Zonder overdrijving een historisch moment.

Goed dat er een VEB is, zal in menig Nederlandse huiskamer zijn verzucht. Voor dit soort kwesties is de vereniging 
opgericht, 89 jaar geleden, voor situaties die een individuele belegger alleen maar over zich heen kan laten komen. Door 
de krachten te bundelen, juridische en beleggingsexperts in te huren, alert te zijn en waar nodig assertief, kunnen 
beleggers in verenigingsverband effectief voor hun belangen opkomen. Vraag het maar aan de betrokkenen bij de 
beursgang van World Online, de reservekwestie bij Shell en de Ahold-boekhoudfraude. 
En dus meldde de VEB zich binnen een week bij de Raad van State om het besluit van de minister te toetsen aan de in 
2012 ingevoerde Interventiewet. Onze juristen en economen zetten zich aan de gronden voor een enquête naar de gang 
van zaken bij SNS Reaal vanaf de beursgang in 2006 tot en met 31 januari 2013. De rest van de organisatie zorgde 
ervoor dat de duizenden gedupeerde beleggers die zich bij de vereniging meldden zo goed mogelijk werden opgevangen 
en geinformeerd. We mochten een groot deel van hen – van u – als lid verwelkomen. Binnen enkele uren na het nationa-
lisatiebesluit was de hele VEB in actie.

Wanneer u dit leest is het waarschijnlijk nog volop bal rondom SNS Reaal. Wie weet, is een deel er van al weer 
doorverkocht. Mogelijk wordt er tot in Straatsburg geprocedeerd. Maar één ding weet ik zeker: de VEB staat op de bres 
voor de beleggersbelangen. Uw belangen. Dat was in 1924 zo. En dat is in 2013 nog steeds zo.

Vriendelijke groet,

Jan Maarten Slagter
Directeur VEB NCVB


